
Geachte bestuur / Beste leden. 
 
Ik had gehoopt dat ik de tijd als bestuur van BCCN achter mij kon laten. 
Het verslag van de algemene ledenvergadering van 09-10-2024 geeft toch aanleiding tot een 
reactie aangezien hier verwijzingen staan naar mij. 
 
Afschrijving hekken. 
De hekken zijn in 2021/2022 aangeschaft en direct ten laste van het resultaat gebracht. 
Hierop is bij de behandeling van de jaarrekening 2022 geen bezwaar gemaakt. 
De hekken werden gefinancierd door middel van een eenmalig bate van € 26.000 doordat 
door het verschil in btw tussen het lage en het hoge tarief die door de drukker teveel in 
rekening was gebracht in de periode 2012 en 2020 was teruggehaald, zie evaluatie en 
jaarrekeningen 2020 en 2021. 
Indien er echter had moeten, dit is geen verplichting aangezien de vereniging niet 
belastingplichtig is, worden afgeschreven zoals nu wordt gesteld dan had dit al in 2021 
moeten plaatsvinden. 
Het verschil had dan bij de diefstal ineens ten laste van het resultaat moeten worden 
gebracht, waarbij dan bij het opnieuw aanschaffen er opnieuw afgeschreven had moeten 
worden. 
De aanschaf was in 2021 en 2022 totaal € 9.000, afschrijving over 10 jaar wil zeggen in 2023 
totale afschrijving 2 jaar is 2/10 * € 9.000 is € 1.800.  
Restwaarde is dan € 9.000 - € 1.800 is € 7.200. 
Aangezien de investering in 2023 verloren is gegaan had in 2023 de restwaarde van € 7.200 
volledig moeten worden afschreven. 
Het is geen bestendige gedragslijn om het ene moment de aanschaf direct ten laste van de 
winst te nemen en een ander moment te stellen dat hierop afgeschreven moet worden. 
Uiteindelijk levert het geen voordeel op omdat het geld al is uitgegeven. 
De eerste aanschaf is omdat de eenmalige bate de vereniging betrof ook bij de vereniging 
geboekt.  
Na de diefstal is de tweede investering , omdat het onder verantwoordelijkheid van COWS 
verloren is gegaan, ten laste van COWS gebracht. 
 
Nagekomen declaratie 2018. 
De declaratie is goedgekeurd door de VZ COWS en de declaratie is opgenomen in de 
administratie die door de kascie is ingezien. 
De volledige administratie is in het bezit van BCCN. 
Voor het overige wil ik naar de uitgebreide emailwisseling tussen mij, de indiener van de 
declaratie en de VZ COWS verwijzen. 
Het is onjuist dat er geen inzicht zou zijn in de declaratie. 
 
Vergaderkosten. 
Deze kosten zijn het gevolg van de bepaling in de statuten waarin is bepaalt dat de agenda 
moet worden toegezonden of dat het desgewenst in het clubblad kan worden opgenomen. 
Er werd door mij waarde gehecht aan het toezenden van de stukken omdat dit de evaluatie  
betrof waarvan ik vond dat alle leden hiervan kennis moesten kunnen nemen. 
Opnemen in het blad had ook tot extra kosten geleid. 
Ook deze kosten werden gefinancierd vanuit de extra bate zoals al benoemd. 
Ook hiervan is in de ALV gesteld dat er geen inzicht was in de achterliggende stukken maar 
ook deze hadden zijn ingezien door de kascie en is onderdeel van de administratie zoals in 
bezit is van BCCN. 
 
Resultaat COWS. 



Er wordt op geen enkele wijze gesproken over de wijze waarop COWS haar negatieve 
resultaat gaat terugbetalen aan de vereniging BCCN. 
De afspraak was dat de cie’s kostenneutraal zouden zijn een negatief resultaat moet dus 
door de cie worden gecompenseerd. 
Ik wil daarbij opmerken dat dit geld is van alle leden en dat het alleen mogelijk is geweest om 
negatieve resultaten te financieren investeringen te doen omdat door mij zowel de extra bate 
van € 26.000 is gerealiseerd maar ook het incasseren van achterstanden in het betalen van 
lidmaatschaps gelden over de periode 2015 t/m 2018 , een bedrag van € 30.000. 
Bij mijn aantreden was er € 3.000 in kas. 
 
Begroting 
De begroting 2025 is opgesteld in 2023 en komt uiteindelijk op nul uit  met de op dat moment 
te verwachten opbrengsten en kosten. 
Er is door de penningmeester een verwijzing naar mij dat bij het opstellen van de begroting ik 
het resultaat op 0 heb laten uitkomen. 
Indien er door mij op 0 wordt uitgekomen dan is dat de taakstelling. 
De werkelijkheid kan uiteraard afwijken maar hiervoor is een verklaring nodig. 
De begroting 2024/2025 komt op 0 uit maar ontbreken de dotatie voor de CSC en de kosten 
deelname CSC 2024/2025. 
Deze posten waren bekend dus hadden alsnog moeten worden opgenomen. 
Aangezien de begroting 2025 ter stemming is gebracht is het niet zo dat dit de begroting 
betrof die door mij was opgesteld maar de begroting onder de verantwoordelijkheid van het 
huidige bestuur. 
De opmerking van de penningmeester dat de kosten CSC wel in werkelijkheid zal worden 
meegenomen geeft aan dat de begroting onjuist is en dat er eigenlijk een begroting is met 
een negatief resultaat van circa € 5.000 . 
 
Graag zou ik willen verzoeken om dit schrijven aan te merken als binnengekomen stuk en te 
delen met alle leden. 
 
Met vriendelijke groet. 
 
Nico van Schooneveld 
 
 


